中国人文社会科学期刊AMI综合评价(2018年)统计学A刊扩展期刊中文社会科学引文索引(CSSCI)(2021—2022)扩展版来源期刊

加州极兴

THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

主办单位:中国统计学会

调研世界微信二维码





ISSN 1004-7794 12> 771004 779223

# 调极世界

#### THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

## 目 录

自贸试验区高质量发展与金融深化协调性研究	. 3
农户绿色生产转型引导机制探讨	
——基于选择实验法的分析李 琪 李 凯	. 15
医疗资源配置效率测度与动态演进研究	
——基于 DEA-Malmquist 指数模型和马尔科夫链方法刘成坤 王拯媛	24
社会网络与教育代际流动	
——基于 CFPS 的实证分析周华东 钱 金 高玲玲	- 33
创业者先前经验、资源拼凑与返乡新创企业成长	
——基于"乡村振兴大调查"数据	42
基于灵活就业认知和自愿意识的工作满意度研究	50
行业比较视角下建筑业农民工择业影响因素研究	
——来自 CLDS 微观数据的证据 ···································	59
区域数字经济发展指数测度方法及应用研究	- 68
新冠肺炎疫情经济运行和财政运行相关性研究	
——基于安徽省的经济财政运行分析孙 悦	. 79
2022 年总目录	. 84

## THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

### **CONTENT**

Research on the Coordination between High-quality Development and Financial Deepening in Pilot Free
Trade Zones ·····Du Linfeng ( 3
Research on the Guiding Mechanism of Farmers' Green Production Transformation
—Analysis Based on the Choice Experiments
Li Qi Li Kai ( 15
The Measurement and Dynamic Evolution of Medical Resource Allocation Efficiency
—A Study Based on DEA-Malmquist Model and Markov Chain Method
Liu Chengkun Wang Zhengyuan ( 24
How Do Social Networks Affect the Education's Intergenerational Mobility
—Empirical Analysis Based on CFPS
Zhou Huadong Qian Jin Gao Lingling ( 33
Returning Entrepreneurs' Previous Experience, Bricolage and Growth of Returning Start-ups
—Based on the Data of Rural Revitalization Survey
Long Haijun Tian Lifang ( 42
Research on Job Satisfaction Based on Contingent Employment Cognition and Voluntary Consciousness
Study on the Influencing Factors of Construction Migrant Workers' Job Choice from the Perspective
of Industry Comparison
—Evidence from CLDS Micro Data
Research on the Measurement Method and Application of Regional Digital Economy Development Index
Zhou Shudong Dong Qian ( 68
Research on the Correlation between Economic Operation and Financial Operation during the Initial
Period of COVID-19 ·····Sun Yue ( 79
2022 Canaral Contents